
 P R O T O K Ó Ł  

z XLI  sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 14 października 2010r.  w 

sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Janikowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył 

XLI sesję i po powitaniu radnych, Burmistrza Andrzeja Brzezińskiego,  z-cę 

burmistrza Jacka Dumę, Skarbnika gminy Hannę Kuczyńską, radcę prawnego P. 

Sławomira Waleńskiego, Przewodniczącego Komisji ds. profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych P. Romana Kiełb, Dyrektora PGKiM 

w Janikowie P. Jana Drzewieckiego oraz sołtysów z terenu Gminy Janikowo, 

oznajmił, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał./ listy w załączeniu 

protokółu/ 

 

Protokolantem XLI sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w 

Janikowie Barbara Smolik. 

Nieobecni radni podczas stwierdzenia quorum to: 

Radny Grzegorz Czerwiński, spóźnił się, przybył na obrady podczas omawiania 

punktu 5 porządku sesji.  

 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad             

i poprosił o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma poprosił o wykreślenie, zgodnie z wcześniejszymi 

ustaleniami na komisjach rady w dniu 12 października 2010r., z porządku obrad 

punktu 15, tj. projektu uchwały w sprawie opłat za świadczenia publicznego 

przedszkola prowadzonego przez Gminę Janikowo. 

Radni jednogłośnie przegłosowali propozycję wprowadzenia w/w zmiany do 

porządku obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe z porządku obrad zostaje wykreślony 

punkt 15, następne punkty porządku obrad otrzymują numerację wynikająca z 

wprowadzonej zmiany. 

Wobec nie zgłoszenia Ŝadnych innych propozycji zmian w porządku obrad Rada 

jednogłośnie 14 głosami za przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta: z prac w okresie pomiędzy 
sesjami (z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych 
gminy). 

 
6. Składanie interpelacji.  

7. Przedstawienie informacji z dokonanej analizy danych zawartych w 

oświadczeniach majątkowych składanych: 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Janikowie 

2) Burmistrzowi Gminy i Miasta Janikowo 

8. Informacja z wykonania budŜetu za I półrocze 2010r. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 

w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach z terenu Gminy i 

Miasta Janikowo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac na projektem uchwały budŜetowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy i Miasta 

Janikowo na 2010r. i wynagradzania członków gminnej komisji 

rozwiązywania problemów alkoholowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy i 

Miasta Janikowo na 2010r. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w 

wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw oraz 

bezpośrednich wyborach wójta, burmistrza i prezydenta miasta 

zarządzonych na dzień 21 listopada 2010r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 

przyznawania zapomóg zdrowotnych dla nauczycieli oraz nauczycieli 

emerytów i rencistów szkół, których organem prowadzącym jest Gmina 

Janikowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę 

nieruchomości. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia usługi dostępu do infrastruktury 

telekomunikacyjnej w zakresie szerokopasmowego dostępu do internetu. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 

21. Wnioski i zapytania.  

22.  Zakończenie sesji. 

 

Punkt 4 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej 

sesji został sporządzony i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady. KaŜdy z radnych 

mógł się z nim zapoznać i wnieść ewentualne zastrzeŜenia.  Z uwagi na brak 

poprawek poddał protokół pod głosowanie. Rada jednogłośnie przyjęła protokół     

z XL Sesji Rady Miejskiej w Janikowie. 

 

Punkt 5 

Burmistrz poinformował, Ŝe w okresie od poprzedniej sesji wydano 12 zarządzeń 

burmistrza w sprawie: 
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1) Odstąpienia prawa pierwokupu sprzedawanego prawa własności działki 
połoŜonej w Broniewicach oznaczonej w ewidencji gruntów, jako nr 50/1 
wpisanej w księdze wieczystej KW 16 992. 

 
2) PrzedłoŜenia sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy i Miasta Janikowo oraz 

sprawozdania z wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 
2010r. 

 
3) Określenia podstawowych parametrów i wskaźników do opracowania projektu 

budŜetu na 2011r. 
 
4) Zasad prowadzenia gospodarki kasowej w urzędzie Gminy i Miasta Janikowo. 
 
5) Wykazu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Janikowo przeznaczonej 

do sprzedaŜy bezprzetargowo na rzecz uŜytkownika wieczystego, 
bezprzetargowo sprzedaŜ lokalu mieszkalnego najemcy, przetarg na dzierŜawę 
nieruchomości na 10 lat w budynku pływalni „Wodnik”. 

 
6) Ustalenia limitu gotówki w kasie. 
 
7) Ochrony wartości pienięŜnych. 
 
8) Wyznaczenia na terenie miasta i gminy miejsc przeznaczonych do bezpłatnego 

umieszczania urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów 
wyborczych w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, 
Rady m.st. Warszawy i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborach wójtów, 
burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 21 listopada 2010r. 

 
9) Zmian w budŜecie Gminy i Miasta Janikowo na 2010r. 

 
10) Wydatkowania środków finansowych z budŜetu jednostek organizacyjnych 

Gminy i Miasta Janikowo w roku 2010. 
 
11) Ustanowienia koordynatora gminnego do spraw obsługi informatycznej 

obwodowych komisji wyborczych. 
 
12) Przeprowadzenia inwentaryzacji zdawczo-odbiorczej i sporządzenia protokołu 

przekazania składników majątkowych wyposaŜenia w Ośrodku Sportu i 
Rekreacji w Janikowie w związku z przejęciem obowiązków kierownika OSIR. 

 
 
      Z realizacji uchwał Rady Miejskiej: 
 

1. Ogłoszono rokowania na działki budowlane przy ulicy Wiejskiej i 
Spacerowej na dzień 21 października 2010r. 

 
2. Ogłoszono przetarg na dzierŜawę (10 lat) działki pod działalność przy ulicy 

Przyjeziernej. 
 
3. zrealizowano uchwałę RM dot. działki nr 147/87 na poprawę warunków 

zagospodarowania, ul. Miłą w Janikowie za kwotę 5.000 zł. 
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4. zrealizowano uchwałę RM o zamianie gruntów w Sielcu (P. ŁoŜyński – 

Gmina) dotyczącą regulacji drogi gruntowej. 
 

5. Sprzedano 2 lokale mieszkalne w mieście z bonifikatą za kwotę 66.640,00 
zł. /załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

Na obrady przybył radny Grzegorz Czerwiński 

 

Następnie Burmistrz Andrzej Brzeziński  przedstawił informację o stanie 

środków finansowych gminy. 

-  jednostki budŜetowe -        -       1.410.540,58 zł 

(środki pochodzące z kredytu zaciągniętego w rachunku bankowym)  

-  rachunki dochodów własnych        -            41.222,68 zł 

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 13 października 2010r.: 

- dochody - 30.219.812,83 zł   

- wydatki - 30.489.531,00 zł 

Na dzień 13 października 2010 roku ustalono deficyt w budŜecie na kwotę 

10.269.718,17 zł   

ZadłuŜenie na dzień 14 października 2010r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002)       - 268.632,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

        -   362.059,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.232.357,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -1.687.500,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu PKO BP         -10.000.000,00 zł 

Razem kredyty               -15.150.548,00 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

14.10.2010r. stanowi 31,26% kwoty planowanych dochodów. /zał.nr 2 do 

protokółu/ 
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Burmistrz do swojej wypowiedzi dodał, Ŝe prace na obwodnicy przebiegają 

zgodnie z planem. Jeśli pogoda pozwoli to wiele przy obwodnicy zostanie 

zakończonych. 

Wobec nie zgłoszenia pytań do burmistrza przystąpiono do dalszego punktu obrad. 

 

Punkt 6 

Składanie interpelacji 

Radny Krzysztof Kotwikowski  złoŜył interpelację w sprawie zamontowania 

osłony przy wiacie przystankowej koło Polo Marketu na ulicy Dworcowej. 

/załącznik nr 3 do protokółu/ 

 

Punkt 7 

Przedstawienie informacji z dokonanej analizy danych zawartych                           

w oświadczeniach majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady                      

i Burmistrzowi Gminy i Miasta w Janikowie. 

1) Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe wszyscy 

radni swoje oświadczenia majątkowe złoŜyli w terminie. 

Nieprawidłowości w złoŜonych przez radnych oświadczeniach 

majątkowych nie stwierdzono. 

2) Następnie głos zabrał Burmistrz Andrzej Brzeziński, który 

poinformował, Ŝe równieŜ wszyscy, którzy powinni złoŜyć 

oświadczenia majątkowe, złoŜyli je w terminie. Nieprawidłowości 

nie stwierdzono. Ocenę złoŜonych oświadczeń dokona Urząd 

Skarbowy. 

 

Punkt 8 

Informacja z wykonania budŜetu za I półrocze 2010r. Informację przedstawiła 

Skarbnik Gminy Hanna Kuczyńska, która poinformowała, Ŝe opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy jest pozytywna z 1 uwagą. Uwaga ta 

dotyczyła sprawozdań złoŜonych przez instytucję kultury.  
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„Rada Miejska w Janikowie uchwaliła budŜet na rok 2010 w dniu 29 grudnia 2009 

roku. Uchwała Nr XXXIV/240/2009 w sprawie budŜetu Gminy i Miasta Janikowo 

na rok 2010 została opublikowana  w  Dzienniku  Urzędowym Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego Nr 45 z dnia 04 marca 2010 roku, poz. 463. 

Ustalono: 

- dochody budŜetu w wysokości 43 532 647,00 zł, w tym: 

a) dochody bieŜące w kwocie 30 626 404,00 zł, 

b) dochody majątkowe w kwocie 12 906 243,00 zł, 

- wydatki budŜetu w wysokości 58 132 647,00 zł, w tym: 

a) wydatki bieŜące w kwocie – 31 543 665,93 zł, 

b) wydatki majątkowe w kwocie 26 588 981,07 zł, 

- przychody w kwocie 16 026 848,00 zł, 

- rozchody w kwocie 1 396 848,00 zł. 

BudŜet na 2010 rok został zaplanowany z deficytem w kwocie 14 600 000,00 zł,  

na pokrycie, którego zaplanowano zaciągnięcie kredytu w tej samej wysokości. 

W pierwszym półroczu  2010 roku uchwała budŜetowa była zmieniana 

dziesięciokrotnie na podstawie Uchwał Rady Miejskiej i Zarządzeń Burmistrza, w 

wyniku, których  plan  dochodów został zwiększony o kwotę 4 128 982,00 zł, 

natomiast plan wydatków o kwotę 3 028 982,00 zł. W wyniku wprowadzonych 

zmian planowany deficyt uległ zmniejszeniu       o kwotę 1 100 000,00 zł. 

Według stanu na dzień 30 czerwca 2010 roku po dokonanych zmianach plany w 

budŜecie gminy przestawiały się następująco: 

- dochody budŜetu w wysokości 47 661 629,00 zł, w tym: 

a) dochody bieŜące w kwocie 32 334 038,16 zł, 

b) dochody majątkowe w kwocie 15 327 590,84 zł, 

- wydatki budŜetu w wysokości 61 161 629,00 zł, w tym: 

a) wydatki bieŜące w kwocie – 33 570 142,80 zł, 

b) wydatki majątkowe w kwocie 27 591 486,20 zł, 

- przychody w kwocie 14 926 848,00 zł, 

- rozchody w kwocie 1 396 848,00 zł. 
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Planowany deficyt po wprowadzonych zmianach na koniec I półrocza 2010 roku 

stanowi kwotę 13 500 000,00 zł.  

W pierwszym półroczu 2010 roku  dochody budŜetowe zostały zrealizowane  w 

kwocie 19 933 873,65 zł, tj. o 2 597 236,04 zł wyŜszej niŜ w analogicznym okresie 

roku ubiegłego. 

Realizacja dochodów bieŜących kształtuje się na poziomie 52,51 %, co daje kwotę 

16 979 949,38 zł. Dochody majątkowe zostały zrealizowane w kwocie 

2 953 924,27 zł, co stanowi 19,27 % planu tych dochodów. Niskie wykonanie 

planu dochodów majątkowych miało wpływ na wykonanie planu dochodów 

ogółem na poziomie 41,82 % w stosunku do planu rocznego. 

Wykonanie planu w porównaniu do wskaźnika upływu czasu kalendarzowego, 

gdzie wskaźnik procentowy zrealizowanych dochodów jest niŜszy niŜ 50% 

nastąpiło w działach: 010 – Rolnictwo i łowiectwo, 600 – Transport i łączność, 

756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej  oraz wydatki związane z ich poborem, 853 

– Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, 900 – Gospodarka komunalna i 

ochrona środowiska, 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, 926 

Kultura fizyczna i sport. 

Wydatki budŜetowe poniesione w okresie sprawozdawczym wynoszą 

22 751 816,66 zł, co stanowi 37,20 % planu rocznego i są o 6 313 207,09 zł  

wyŜsze niŜ w tym samym czasie roku 2009. Wskaźnik udziału wydatków 

majątkowych w wydatkach ogółem stanowi 23,53 %, jednak w drugim półroczu 

wskaźnik ten ulegnie znacznemu wzrostowi. W okresie sprawozdawczym 

przeprowadzono procedury przetargowe na zaplanowane zadania inwestycyjne 

oraz wydatkowano środki finansowe na przygotowanie dokumentacji, natomiast 

realizacja tych zadań finalizowana będzie w trzecim i czwartym kwartale br.  

Ponadto w toku realizacji jest największa inwestycja, tj. „Budowa obwodnicy 

miasta Janikowa”, za którą płatności w przewaŜającej części przypadną na III i IV 

kwartał br. 
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Realizacja wydatków bieŜących kształtuje się na poziomie 51,83 %, co daje kwotę 

17 399 167,73 zł. Wydatki majątkowe zostały zrealizowane w kwocie 

5 352 648,93 zł, co stanowi 19,40 % planu tych wydatków. Niskie wykonanie 

planu wydatków majątkowych miało wpływ na wykonanie planu wydatków 

ogółem, tj. na poziomie 37,20 % w stosunku do planu rocznego. 

Wykonanie planu w porównaniu do wskaźnika upływu czasu kalendarzowego, 

gdzie wskaźnik procentowy zrealizowanych wydatków jest niski nastąpiło przede 

wszystkim w działach, w których zaplanowane są wydatki na realizację zadań 

inwestycyjnych. Dotyczy to działów: 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w 

energię.., 600 – Transport i łączność, 720 - Informatyka, 900 – Gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska, 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego oraz działu 926 -  Kultura fizyczna i sport. 

ZadłuŜenie gminy z tytułu zaciągniętych kredytów według stanu na dzień 30 

czerwca 2010 roku wynosiło 8 899 760,00 zł. 

Wskaźnik procentowy zadłuŜenia w odniesieniu do dochodów planowanych po 

zmianach na dzień sprawozdania wyniósł 18,67%. 

Omawiany okres sprawozdawczy zamknął się deficytem w kwocie 2 817 943,01 

zł. Na sytuację taką złoŜył się fakt, iŜ realizacja zaplanowanych zadań 

inwestycyjnych  na rok 2010 odbywać się będzie w II półroczu, co spowoduje 

wzrost  poniesionych wydatków. 

INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA PLANU PRZYCHODÓW  

     W   I PÓŁROCZU 2010 ROKU 

W okresie sprawozdawczym otrzymano I transzę w wysokości 4 000 000,00 zł, z 

zaciągniętego kredytu w kwocie 10 600 000,00 zł. Nie zaciągnięto zaplanowanego 

w budŜecie kredytu na spłatę zadłuŜenia. 

INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA PLANU ROZCHODÓW  

      W I PÓŁROCZU 2010 ROKU 

Rozchody w I półroczu 2010 obejmowały spłaty kredytów na łączną kwotę 

698 424,00 zł.  
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WPŁYWY I WYDATKI ZWI ĄZANE Z GROMADZENIEM ŚRODKÓW Z 

OPŁAT I KAR ZA KORZYSTANIE ZE ŚRODOWISKA  

Łączna suma dochodów do dyspozycji wyniosła 1 052 620,34 zł, natomiast 

wydatki poniesiono w I półroczu 2010 roku w wysokości 554 109,37 zł, co 

stanowi 38,15 % planu. 

FUNDUSZ SOŁECKI  

Na podstawie Uchwały Nr XXVII/190/2009 Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 05 

czerwca 2009 roku wyodrębniono w budŜecie gminy na  rok 2010 środki 

stanowiące fundusz sołecki w łącznej kwocie 156 043,42 zł. Wydatkowano 

ogółem kwotę 35 588,26 zł, co stanowi 22,81 % planu. 

Stan środków na rachunkach bankowych dochodów własnych jednostek 

budŜetowych na dzień 30 czerwca 2010 roku przedstawia się następująco: 

- Urząd Miejski w Janikowie – 21 877,50 zł, 

- Ośrodek Sportu i Rekreacji w Janikowie – 2 929,44 zł, 

- Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Janikowie – 18 250,82 zł, 

- Gimnazjum w Janikowie – 2 452,97 zł, 

- Przedszkole w Janikowie – 1 030,83 zł, 

- Szkoły Podstawowe – 1 826,67 zł. 

UPOWAśNIENIA UDZIELONE BURMISTRZOWI PRZEZ RAD Ę 

MIEJSK Ą W JANIKOWIE 

Podczas wykonywania budŜetu gminy Janikowo w okresie sprawozdawczym 

Burmistrz Gminy i Miasta Janikowo wykorzystał upowaŜnienie do: 

- dokonywania zmian w budŜecie polegających na przeniesieniach w planie 

wydatków między paragrafami i rozdziałami w ramach działu, w zakresie 

wydatków bieŜących, w tym wydatków na wynagrodzenia, 

- zaciągania kredytów na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego 

deficytu budŜetu, 

- przekazania kierownikom jednostek budŜetowych uprawnień do dokonywania 

przeniesień w planie wydatków oraz w planie dochodów własnych i wydatków 
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nimi finansowanych, 

- spłaty długu z tytułu zaplanowanych w rozchodach rat poŜyczek i kredytów. 

ZOBOWI ĄZANIA 

Zobowiązania według stanu na koniec okresu sprawozdawczego zgodnie ze 

sprawozdaniem Rb-28 S ogółem stanowią kwotę 7 458 321,02 zł. 

NALEśNOŚCI 

NaleŜności wymagalne wykazane w sprawozdaniu Rb-N według stanu na dzień 30 

czerwca 2010 roku stanowią kwotę 2 186 366,68 zł. 

 

INSTYTUCJE KULTURY  

Na dzień 30 czerwca 2010 roku na działalność MGOK przekazano dotację w 

kwocie 565 285,00 zł, tj. 52,57 % planowanej kwoty.  

Przekazana dotacja na działalność bibliotek stanowi 50,04 % planu i wynosi 

138 200,00 zł. 

Pełną informację o realizacji dochodów budŜetowych oraz informację z wykonania 

planu wydatków budŜetowych za I półrocze 2010 roku przedstawia przedłoŜone 

sprawozdanie opisowe.” /załącznik nr 4 do protokółu/ 

 
Punkt 9 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym 

o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach z terenu Gminy i Miasta 

Janikowo. 

Informację przedstawiła sekretarz gminy Aleksandra Szczesiak, który powiedziała, 

Ŝe zadania oświatowe w gminie Janikowo są na bieŜąco realizowane. Gmina 

Janikowo w roku szkolnych 2009/2010 była organem prowadzącym dla 5 szkół, w 

tym 1 Gimnazjum i jednego przedszkola. 

W roku szkolnym 2009/2010 liczba uczących się dzieci kształtowała się 

następująco: 
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1) Szkoła Podstawowa Janikowo   550 

2) Szkoła Podstawowa Kołodziejewo  117 

3) Szkoła Podstawowa Broniewice    98 

4) Szkoła Podstawowa w Ludzisku  114 

5) Gimnazjum w Janikowie   535 

6) Przedszkole z Filią w Kołodziejewie 190 

 

Liczba dzieci przyjętych do przedszkola/ oddziału przedszkolnego: 

1) trzylatki      24 Janikowo 

2) trzy - czterolatki    49 Janikowo 

3) czterolatki     25 Janikowo 

3) pięciolatki     24 Janikowo 

4) pięcio - sześciolatki    47 Janikowo  

5) trzy – cztero – pięciolatki   23 Kołodziejewo 

 

Następnie sekretarz przedstawiła wyniki sprawdzianów/egzaminów gimnazjalnych 

za rok 2009/2010. 

1) Szkoła Podstawowa w Janikowie   22,94 pkt 

2) Szkoła Podstawowa Kołodziejewo  26,42 pkt 

3) Szkoła Podstawowa Broniewice  26,79 pkt 

4) Szkoła Podstawowa Ludzisko  24,79 pkt 

5) Gimnazjum     30,32 pkt część humanistyczna 

24,17 pkt część matematyczno-

przyrodnicza 

Sekretarz dodała, Ŝe porównując wyniki z egzaminów naszej gminy z innymi 

gminami powiatu inowrocławskiego, nasza gmina wypada dobrze. 

 

Rada przyjęła informację bez uwag.  Następnie przystąpiono do omawiania 

dalszego porządku obrad. 
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Punkt 10 

Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej 

przedstawiła Skarbnik Gminy wyjaśniając, Ŝe z dniem wejścia nowej ustawy o 

finansach publicznych zachodzi konieczność podjęcia uchwały w sprawie trybu 

prac nad projektem uchwały budŜetowej.  Pani Skarbnik poinformowała, Ŝe 

uchwała ta była podjęta na poprzedniej sesji. Wprowadzono jednak w zapisach 

uchwały pewne zmiany, które nie muszą być regulowane uchwałą, dlatego jest 

propozycja podjęcia nowej uchwały.  

Wobec nie zgłoszenia pytań, Wiceprzewodniczący  Rady Tadeusz Łanucha 

odczytał treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie 15 głosami za na 15 radnych obecnych podczas głosowania.  

/zał. nr 5 do protokółu/ 

 
Punkt 11 

Zmiany w programie profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych 

oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii.  

Przewodniczący Komisji P. Roman Kiełb wyjaśnił, Ŝe Rada Miejska w dniu 29 

grudnia 2009r. podjęła uchwałę Nr XXXIV/239/2009 w sprawie przyjęcia 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminny 

Program Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy i Miasta Janikowo na 2010r. 

Na rok 2010 planowany dochód z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaŜ alkoholu  

oszacowano na kwotę 160.000,00 złotych. 

Do dnia sesji, czyli 14 października 2010r. wpływy z opłat za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych wynoszą 189.000,00 złotych, 

dlatego zachodzi konieczność urealnienia planu wydatków do planowanych 

dochodów.  

Wobec nie zgłoszenia pytań, Przewodniczący  Rady odczytał treść uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 

głosami za na 15 radnych obecnych podczas głosowania.  /zał. nr 6 do protokółu/ 
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Punkt 12 

Zmiany w budŜecie na 2010r. przedstawiła Skarbnik Gminy Hanna Kuczyńska, 

która poinformowała, Ŝe od komisji do sesji zostały jeszcze wprowadzone 

dodatkowe zmiany w budŜecie na podstawie otrzymanych informacji. Zmiany w 

budŜecie na 2010 rok obejmują: 

DOCHODY BUDśETOWE 
 

Dochody bieŜące: 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – planowane dochody z tytułu 

wpływów z uŜytkowania wieczystego i odsetek od tych wpłat ulegają zwiększeniu 

o łączną kwotę 2 500,00 zł. 

W dziale 750 – Administracja publiczna – o kwotę 7 000,00 zł zwiększa się 

wpływy z opłat z tytułu postępowania sądowego. 

W dziale 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej … - na 

podstawie Decyzji Dyrektora Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w 

Bydgoszczy Nr 7/2010 z dnia  01 października 2010 roku do planu dochodów 

wprowadza się kwotę 150,00 zł z przeznaczeniem na brakowanie dokumentacji 

niearchiwalnej z wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 

przeprowadzonych w 2010 roku. 

W dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 

jednostek … –   zwiększa się planowane dochody: z tytułu kosztów upomnienia – 

o kwotę 199,45 zł, z tytułu odsetek od nieterminowych wpłat o kwotę 7 000,00 zł 

oraz z opłat za zezwolenie na sprzedaŜ alkoholu o kwotę 29 000,00 zł. 

W dziale 758 – RóŜne rozliczenia – zgodnie z decyzją Ministra Finansów – pismo 

nr ST5/0341/312b/KBM/10/2250 z dnia 16 września 2010 roku dokonuje się 

zmniejszenia części oświatowej subwencji ogólnej na rok 2010 o kwotę 3 972,00 . 

W dziale 801 – Oświata i wychowanie – na podstawie umowy Nr 11/31/SG-

II/2010 zawartej z Nidzicką Fundacją Rozwoju NIDA wprowadza się do planu 

dochodów kwotę 12 000,00 zł  z przeznaczeniem na realizację przez Gimnazjum w 

Janikowie projektu pt. „Angielski skutecznie, czyli nowatorstwo + aktywność = 

skuteczność”.  Ponadto zwiększa się planowane dochody z tytułu odpłatności za 
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obiady wydawane przez stołówkę szkolną o kwotę 27 000,00 zł. Zgodnie                  

z otrzymaną decyzją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego Nr WFB.I.3011-109/10 z 

dnia 05 października 2010 roku wprowadza się do planu dochodów kwotę 660,00 

zł na sfinansowanie – w ramach podnoszenia jakości oświaty – prac komisji 

kwalifikacyjnych i egzaminacyjnych powołanych do rozpatrzenia wniosków 

nauczycieli o wyŜszy stopień awansu zawodowego. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – zgodnie z decyzją Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego Nr WFB.I.3011-109/10 z dnia 05 października 2010 roku, zwiększa 

się o kwotę 6 475,00 zł planowane dochody na bieŜące funkcjonowanie 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Janikowie. Ponadto  o kwotę 400,00 zł 

zwiększa się planowane dochody z przeznaczeniem na opłacanie składek na 

ubezpieczenie zdrowotne na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 

z dnia 16 września 2010 roku Nr WFB.I.3011-100/10. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – do planu 

dochodów wprowadza się kwotę 123,60 zł pozyskaną z róŜnych opłat. 

 

Dochody majątkowe: 

W dziale 600 – Transport i łączność – na podstawie Uchwały Nr XLV/456/2010 

Rady Powiatu Inowrocławskiego z dnia 30 września 2010 roku do planu 

dochodów wprowadza się dotację na przebudowę drogi powiatowej Janikowo – 

Tupadły na odcinku od ronda do ulicy 1 Maja  w Janikowie w kwocie 400 000,00. 

Na podstawie Aneksu nr 1 z dnia 12 lipca 2010 roku do Umowy nr WPW.I.3043-

2-8-29/2010 z dnia 03 lutego 2010 roku o dofinansowanie w formie zaliczki i 

refundacji projektu „Ograniczenie strat ciepła poprzez termomodernizację 

budynków Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i Miejsko Gminnego 

Ośrodka Kultury w Janikowie” dokonuje się następujących korekt: 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – zmniejszenie o kwotę 75,91 zł, 

W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejszenie o 

kwotę 9 162,14 zł. 
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W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zgodnie z 

Aneksem Nr 1 z dnia    30 września 2010 roku do umowy NR PRW.I.6011-31-

73/09 00062-6921-UM0200031/09 z dnia 16 lutego 2010 roku dotyczącej zadania 

„Budowa ciśnieniowej kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Sielec, Kołuda 

Wielka, Kołuda Mała”, plan dochodów zostaje zmniejszony o kwotę 356 505,00.  

 

WYDATKI  BUD śETOWE: 

W dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę – 

zmniejsza się planowane wydatki na modernizację i rozbudowę systemów 

ciepłowniczych o kwotę 1 020 000,00 zł, natomiast zwiększeniu o kwotę 9 000,00 

zł ulega plan wydatków przeznaczonych na sieć wodociągową ulicy Prusa i 

Słonecznej w Janikowie. 

W dziale 600 – Transport i łączność – do planu wydatków wprowadza się kwotę 

800 000,00 zł       z przeznaczeniem na przebudowę drogi powiatowej Janikowo – 

Tupadły na odcinku od ronda do ulicy 1 Maja w Janikowie, z czego kwota 

400 000,00 zł pochodzi z planowanej dotacji udzielonej przez Powiat 

Inowrocławski. Plan wydatków na budowę i modernizację dróg gminnych zostaje 

zwiększony o kwotę 3 700,00 zł.  

W dziale 630 – Turystyka – o kwotę 3 000,00 zł zmniejsza się plan wydatków 

przeznaczonych na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej zadania 

pn. „Rozwój bazy turystycznej poprzez budowę pola kempingowego wraz z 

zapleczem sanitarno-socjalnym nad Jeziorem Pakoskim”. 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – zwiększa się plan wydatków na 

zakup węgla o kwotę 10 000,00 zł. 

W dziale 720 – Informatyka – zmniejsza się plan wydatków przeznaczonych na 

opłatę abonamentu za dostęp do sieci Internet o kwotę 32 116,80 zł. 

W dziale 750 – Administracja publiczna – plan wydatków na opłaty za rozmowy 

telefoniczne zostaje zmniejszony o łączną kwotę 4 000,00 zł, natomiast zwiększa 

się plan wydatków przeznaczonych na zakup energii oraz na szkolenia 

pracowników  o łączną kwotę 3 491,02 zł. 
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W dziale 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej … - środki z 

otrzymanej dotacji na brakowanie dokumentacji niearchiwalnej z wyborów 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej w kwocie 150,00 zł zostają przeznaczone na 

wynagrodzenia bezosobowe i pochodne od tych wynagrodzeń. 

W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa – do planu 

wydatków wprowadza się kwotę 30 000,00 zł z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu nieoznakowanego samochodu dla Policji oraz na zakup 

radaru. Ponadto o kwotę 1 000,00 zł zmniejsza się planowane wydatki na 

modernizację urządzeń monitoringu. 

W dziale 757 – Obsługa długu publicznego – plan wydatków przeznaczonych na 

potencjalne spłaty udzielonych poręczeń zostaje zmniejszony o kwotę 15 000,00.  

W dziale 801 – Oświata i wychowanie – na wnioski dyrektorów placówek 

oświatowych dokonuje się korekt w planie wydatków. Ponadto planu wydatków 

przeznaczonych na adaptację pomieszczeń na sale lekcyjne w Szkole Podstawowej 

w Kołodziejewie zostaje zmniejszony o kwotę 5 000,00 zł, natomiast planowane 

wydatki na wykonanie projektu rozbudowy Szkoły Podstawowej w Janikowie  - 

dot. budynku przy ul. Bp.M.Kozala zostaje zwiększony o kwotę 7 000,00 zł. Na 

podstawie porozumienia zawartego z Gminą Miejską Ciechanów w związku z 

realizacją zadania - wychowanie przedszkolne dziecka zamieszkałego na terenie 

naszej gminy, zaplanowano udzielenie dotacji na ten cel w kwocie 848,00 zł. 

Gimnazjum w Janikowie na realizację projektu pt. „Angielski skutecznie, czyli 

nowatorstwo + aktywność = skuteczność” otrzymało kwotę 12 000,00 zł, która 

została przeznaczona na wynagrodzenia bezosobowe wraz z pochodnymi oraz na 

zakup materiałów i wyposaŜenia, środków Ŝywności, pomocy naukowych oraz 

usług pozostałych. Na wynagrodzenia bezosobowe członków komisji 

kwalifikacyjnych i egzaminacyjnych powołanych do rozpatrzenia wniosków 

nauczycieli o wyŜszy stopień awansu zawodowego do planu wydatków 

wprowadza się kwotę 660,00 zł. O kwotę 27 000,00 zł zostaje zwiększony plan 

wydatków na zakup środków Ŝywności przez stołówkę szkolną. 
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W dziale 851 – Ochrona zdrowia – plan wydatków związanych z realizację 

programu profilaktyki  i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz programu 

przeciwdziałania narkomanii w zakresie wydatków na zakup materiałów i 

wyposaŜenia oraz usług pozostałych zostaje zwiększony o łączną kwotę 29 000,00 

zł. O kwotę 3 519,00 zł zwiększa się planowaną dotację na realizację projektu pn. 

„Program szczepień 12-latek z terenu Powiatu Inowrocławskiego przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego jako pierwotna profilaktyka raka szyjki macicy i 

zdrowia prokreacyjnego” zgodnie z zawartym porozumieniem. 

W dziale 852 – Pomoc społeczna – zgodnie z otrzymanymi decyzjami zwiększa 

się planowane wydatki na: na zakup Ŝywności w Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Janikowie o kwotę 6 475,00 zł, opłatę składek na ubezpieczenia 

społeczne o kwotę 400,00 zł. O łączną kwotę 12 500,68 zł zmniejsza się 

planowane wydatki na realizację zadania pn. „Ograniczenie strat ciepła poprzez 

termomodernizację budynku Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Janikowie”.  Ponadto dokonuje się korekt w planie wydatków na wniosek 

kierownika MGOPS. 

W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – o kwotę 

389 000,00 zł zmniejsza się planowane wydatki na realizację zadania pn. „Budowa 

ciśnieniowej kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Broniewice, Dobieszewice. 

Planowane wydatki na realizację zadania pn. Kanalizacja sanitarna i deszczowa – 

ulica Prusa i Słoneczna w Janikowie” zostają zwiększone o kwotę 64 000,00 zł. 

Przenosi się pomiędzy paragrafami kwotę 356 505,00 zł na realizację zadania pn. 

„Budowa ciśnieniowej kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Sielec, Kołuda 

Wielka, Kołuda Mała”. Koryguje się planowane wydatki na zapłatę odsetek o 

kwotę 13,51 zł. Z przeznaczeniem na wykonanie oświetlenia ulicznego w 

miejscowości Ludzisko do planu wydatków wprowadza się kwotę 30 000,00 zł. W 

rozdziale 90095 dokonuje się zwiększenia planowanych wydatków na 

ekwiwalenty bhp o kwotę 3 900,00 zł oraz zmniejszenia o kwotę 11 132,20 zł 

planowanych wypłat dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla pracowników 
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zatrudnionych w ramach robót publicznych. O kwotę 3 000,00 zł ulegają 

zwiększeniu planowane wydatki na budowę targowiska miejskiego. 

W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejsza się 

planowane wydatki na modernizację świetlicy wiejskiej w Dobieszewicach o 

kwotę 17 000,00 zł, natomiast o kwotę 49 320,00 zł zwiększa się planowane 

wydatki na remont świetlicy wiejskiej w Sielcu. O łączną kwotę 28 739,83 zł 

dokonuje się zmniejszenia wydatków w tym dziale na zadanie pn. Ograniczenie 

strat ciepła poprzez termomodernizację budynku Miejsko Gminnego Ośrodka 

Kultury w Janikowie”. 

W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – zmniejsza się planowane wydatki na 

wynagrodzenia i składki na ubezpieczenia społeczne w łącznej kwocie 60 500,00 

zł, które przeznacza się na wykonanie remontu pomieszczeń magazynowo-

gospodarczych. W zakresie wydatków inwestycyjnych i wydatków na zakupy 

inwestycyjne wprowadza się zmiany w planowanych wydatkach na: 

- budowę boiska wielofunkcyjnego w Broniewicach – zwiększenie o 2 000,00 zł, 

- budowę bezpiecznego placu zabaw (sportowo-rekreacyjnego) w Janikowie – 

zmniejszenie o kwotę 400 000,00 zł, 

- budowę boiska wielofunkcyjnego w Kołodziejewie – zmniejszenie o kwotę 

3 280,00 zł, 

- zakup ciągnika dla OSiR w Janikowie – zmniejszenie o 1 219,00 zł, 

- zakup urządzenia do czyszczenia nawierzchni boisk „Orlik 2012” – zwiększenie 

o 332,00 zł. 

W wyniku wprowadzonych korekt planowane dochody zwiększyły się o kwotę 

122 793,00 zł,  a planowane wydatki uległy zmniejszeniu o kwotę 877 207,00 zł. 

Deficyt budŜetu zaplanowanego na rok 2010 po zmianach zmniejsza się o kwotę 

1 000 000,00 zł  i wynosi 12 500 000,00 zł. 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań i uwag, Wiceprzewodnicząca Rady Halina 

Krzeszewska odczyta treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za na 15 radnych obecnych 

podczas głosowania.  /zał.nr 7/ 
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Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma poinformował, Ŝe zgodnie z wymogami ustawowymi, 

tworzy się odrębny obwód głosowania Nr 10 w Domu Pomocy Społecznej 

w Ludzisku, w którym liczba mieszkańców uprawnionych do głosowania jest 

większa niŜ 15 wyborców.  

Wobec nie zgłoszenia pytań, Przewodnicząca Rady odczytał treść uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 

głosami za na 15 radnych obecnych podczas głosowania.  /zał.nr 8/ 

 

Punkt 14 

Zmian uchwały w sprawie regulaminu przyznawania zapomóg zdrowotnych dla 

nauczycieli oraz nauczycieli emerytów i rencistów szkół, których organem 

prowadzącym jest Gmina Janikowo. 

Sekretarz Aleksandra Szczesiak poinformowała, Ŝe do chwały wprowadzono 

następujące zmiany: wykreślone w § 1 pkt 2, w § 2 pkt 1 i 2 oraz poprawiono pkt 

9; wykreślono równieŜ w § 3 pkt 7-10. Naniesione poprawki do w/w uchwały 

wynikają z uwag otrzymanych od organu nadzoru, a treści zamieszczone 

w wykreślonych punktach są uregulowane odrębnymi przepisami prawa i nie 

wymagają ich powielania.  

Wobec nie zgłoszenia uwag i pytań do projektu uchwały, Przewodniczący Rady 

Roman Jaszcz przedstawił treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została przyjęta 15 głosami, za, czyli jednogłośnie. /zał.nr 9/ 

 
Punkt 15 

Uchwała w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe na terenie gminy Janikowo do tej pory 

było zarejestrowanych 41 drzew pomnikowych. Do naszych czasów dotrwało 37 
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drzew zarejestrowanych, jako drzewa pojedyncze, skupiska lub aleje, 4 drzewa 

uległy zniszczeniu z przyczyn naturalnych (wywroty). 

Pan Piotr Jonatowski złoŜył wniosek o objecie ochroną i nadanie indywidualnych 

nazw trzem drzewom wymienionym w § 1 pkt. 1 uchwały. 

Przedmiotowy projekt uchwały wymaga uzgodnienia z właściwym Regionalnym 

Dyrektorem Ochrony Środowiska, co zostało dopełnione. Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska uzgodnił projekt w/w uchwały. 

Na podstawie art. 44 ust. 1 pkt. 2 w/w ustawy, w odniesieniu do chronionych 

obiektów zostały wprowadzone zakazy wybrane spośród zakazów określonych w 

art. 45 ust. 1 w/w ustawy. Objecie pomników ochroną prawną  zostało równieŜ 

uzgodnione pozytywnie z właścicielami nieruchomości, na których są 

zlokalizowane. Ustanowienie pomników niesie za sobą równieŜ koszty związane z 

oznakowaniem tabliczkami informacyjnymi oraz koszty wynikające z 

przeprowadzanych prac pielęgnacyjnych i konserwatorskich drzew. 

Wymienione w  uchwale obiekty spełniają formalne i faktyczne warunki uznania 

ich za pomniki przyrody. 

- Załącznik nr 1 do uchwały SA to trzy drzewa znajdujące się w parku przy 

kościele w Kołodziejewie. 

- załącznik nr 2 do uchwały drzewo znajdujące się w Broniewicach 

- załącznik nr 3 do uchwały drzewo znajdujące się w Broniewicach 

- załącznik nr 4 do uchwały drzewo znajdujące się w Sielcu 

- załącznik nr 5 do uchwały jest to głaz narzutowy zlokalizowany przed 

budynkiem Urzędu Miejskiego w Janikowie. 

PoniewaŜ nie zgłoszono pytań, Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta  15 

głosami, za, czyli jednogłośnie.  /zał.nr 10/ 

 

Punkt 16 

Program wspierania edukacji uzdolnionych uczniów.  
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Z-ca burmistrza powiedział, Ŝe uchwała ma na celu wspieranie uczniów 

osiągających sukcesy w nauce na olimpiadach przedmiotowych i konkursach. 

Nagrody będą kierowane wyłącznie do uczniów, którzy  są absolwentami szkół, 

dla których gmina Janikowo jest organem prowadzących oraz osiągają wyniki  

określone w proponowanej uchwale. Dotychczas gmina nie miała moŜliwości 

wspierania uczniów zdolnych, jednakŜe coraz częściej spotyka się z taką potrzebą. 

Będzie to w formie nagrody na złoŜony wniosek. 

Nastąpiła dyskusja, kolejno głos zabrali: 

- Radny Zdzisław Łagiewka zapytał czy są określone jakieś ramy finansowe tych 

nagród?. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe środki na ten cel będą zaplanowane w 

budŜecie gminy, ile Rada uchwali do dyspozycji na ten cel, to tyle będzie do 

przyznania na nagrody. 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zapytała, czy zapisy uchwały 

dotyczą tylko uczniów od Gimnazjum wzwyŜ? Czy § 1 pkt 1 uchwały nie jest 

sprzeczny z § 2 pkt2 ? 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe taki zapis jest celowy, poniewaŜ uczeń 

szkoły podstawowej moŜe iść do gimnazjum np. akademickiego przy UMK w 

Toruniu i w tym momencie jest on absolwentem szkoły, dla której organem 

prowadzącym była gmina Janikowo.  

- Halina Krzeszewska zapytała czy dotyczy to teŜ ucznia gimnazjum. Na jaki czas 

moŜna się ubiegać o przyznanie nagrody? 

Jacek Duma odpowiedział, Ŝe tak. Nie ogranicza to innym uczniom moŜliwości 

otrzymania nagrody. Nagroda będzie jednorazowa, to nie są stypendia. 

- Radny Hubert Fabiszewski - § 6 dotyczy tylko finalistów a co z laureatami? 

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe moŜna dopisać „dla finalistów lub laureatów”. 
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- Halina Krzeszewska – zwróciła uwagę na zapis uchwały dotyczący terminu 

składania wniosku do 15 lipca. Powiedziała, Ŝe uczeń pracuje cały rok, a nagrodę 

dostanie w lipcu. 

- radny Leszek Domański powiedział, Ŝe praktykuje się, Ŝe wszelkie nagrody za 

osiągnięcia w nauce dawane są po zakończeniu roku szkolnego.  

Z-ca burmistrza powiedział, Ŝe uczeń, student ma jeszcze inne moŜliwości 

otrzymania stypendiów, nagród, nie tylko tych, które gwarantuje gmina. 

- rady Krzysztof Kotwikowski zapytał o zapisy § 1 pkt?1 

Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe wypłata nie następuje automatycznie, lecz na wniosek. 

ZłoŜyć wniosek moŜe kaŜdy uczeń, który będzie absolwentem szkoły, dla których 

organem prowadzącym była gmina Janikowo. 

- radny Hubert Fabiszewski zaproponował, aby w § 6 wykreślić zapis za zajęcie I 

II i III miejsca. Radny zapytał, co np. z uczniem, który przyszedł z Pakości do 

naszego Gimnazjum z bardzo dobrymi wynikami w nauce. Czy on nie dostanie 

takiej nagrody? 

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe nie. 

- radny Grzegorz Czerwiński powiedział, Ŝe w tym roku jest taki uczeń, który miał 

średnią 6,0 i właśnie jest z Pakości.  

z-ca burmistrza Jacek Duma zaproponował, aby § 6 otrzymał zapis” warunkiem 

otrzymania nagrody jest zakwalifikowanie się do finału ogólnopolskich olimpiad 

lub konkursów przedmiotowych.” 

Radni propozycję zmian w uchwale przyjęli jednogłośnie.  

Na tym dyskusja została zakończona. 

PoniewaŜ nie zgłoszono więcej pytań i uwag, co do projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał treść uchwały, następnie 

przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta  15 głosami, za, czyli 

jednogłośnie.  /zał.nr 11/ 
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Punkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę 

nieruchomości. Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, Ŝe chodzi tutaj o dzierŜawę 

na okres 3 lat. Nieruchomości, o których mowa w uchwale były juŜ przedmiotem 

dzierŜawy przez ten sam podmiot, który zwrócił się o ponowne ich 

wydzierŜawienie. Działki do chwili obecnej były wydzierŜawiane na cele rolne. Są 

to działki połoŜone w Wierzejewicach i Ołdrzychowie. 

PoniewaŜ nie zgłoszono pytań, Przewodniczący Rady odczytał uchwałę, następnie 

przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta  jednogłośnie 15 głosami 

za.  /zał.nr 12 / 

 

Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości.  

Z-ca burmistrza wyjaśnił, ze proponowana zamiana nieruchomości była juŜ 

wcześniej przedmiotem debaty na komisjach.  

Z wnioskiem o zamianę nieruchomości wystąpił Pan Wiesław Podraza.                 

W przedłoŜonej propozycji wyraził wolę oddania gminie Janikowo części gruntów 

z działki 34/1, 55 i 30/1. 

Nabycie przez gminę Janikowo gruntu z działki nr 34/1 od Państwa Podraza 

pozwoli na utworzenie drogi do nieruchomości połoŜonych w Kołudzie Małej – 

łąki przy rzece Noteć. Na dzień dzisiejszy brak jest dostępu do nieruchomości 

oznaczonych  numerami 52-39.  

Nabycie powierzchni z działek pozwoli na utworzenie ścieŜki rowerowej łączącej 

Kołudę Małą z Skalmierowicami.  

Sprawa zamiany gruntów gminy Janikowo i małŜonków Podraza została 

przedstawiona na zebraniu wiejskim w dniu 28 czerwca 2010r. mieszkańców 

Sołectwa Kołuda Mała. Mieszkańcy pozytywnie zaakceptowali propozycję 

zamiany gruntów. Jacek Duma przedstawił protokół z zebrania wiejskiego.              

Po przeprowadzeniu dyskusji mieszkańcy wsi zaakceptowali propozycję zamiany 
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gruntów pod warunkiem odtworzenia istniejącej drogi gminnej przy łąkach nad 

starorzeczem Noteci oraz wybudowaniu kładki dla pieszych i rowerzystów 

umoŜliwiającej przejście i przejazd z Kołudy Małej do Skalmierowic. W 

przeprowadzonym głosowaniu za przyjęciem wniosku głosowało 15 osób, przeciw 

były 2 osoby, od głosowania wstrzymały się 4 osoby. 

Przekazanie Państwu Podraza w ramach zamiany działek nie będzie stanowiło 

Ŝadnego utrudnienia dla osób w pobliŜu tych działek zamieszkujących i 

uŜytkujących swoje grunty oraz w Ŝaden sposób nie pogorszy warunków 

komunikacyjnych na terenie wsi Kołuda Mała i Skalmierowice. 

 

Radny Robert Padoł zapytał, kto poniesie koszty wytyczenia drogi? Co z 

obiecanymi lampami we wsi, które miał postawić pan Podraza? 

Z-ca burmistrza Jacek Duma powiedział, Ŝe sprawa postawienia lam w Kołudzie 

Małej jest przedmiotem negocjacji z Eneą i pan Podraza z tego się nie wycofał. 

PoniewaŜ nie zgłoszono więcej pytań i uwag i uchwały, Przewodniczący Rady 

odczytał treść uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

przyjęta  15 głosami za, jednogłośnie.  /zał.nr 13/ 

 

Punkt 19 

Podjęcie uchwały w sprawie  zapewnienia usługi dostępu do infrastruktury 

telekomunikacyjnej w zakresie szerokopasmowego dostępu do Internetu. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, w związku z wprowadzeniem uregulowań 

prawnych zawartych w ustawie o wspieraniu rozwoju usług i sieci 

telekomunikacyjnych istnieje konieczność podjęcia uchwały regulującej 

działalność gminy Janikowo w zakresie udostępniania internetu mieszkańcom. 

Gmina Janikowo, jako jednostka samorządu terytorialnego nie planuje 

uzyskiwania dochodów z wymienionej działalności. Całość środków uzyskanych z 

abonamentów zostanie przeznaczona na funkcjonowanie sieci internetowej. 
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W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał projekt 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami za.  /zał.nr 14 / 

 

Punkt 20 

Odpowiedzi na interpelację. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński powiedział, Ŝe zostanie sprawdzone, jakie są 

moŜliwości zakrycia wiaty przystankowej przy Polo Markecie. Burmistrz dodał, Ŝe 

przystanek celowo został taki zakupiony, aby nie było wybijania szyb, ale skoro 

jest taka potrzeba, trzeba się nad tym zastanowić. 

 

Punkt 21 i 22 

Kolejno głos zabrali: 

Na wstępie z-ca burmistrza Jacek Duma odpowiedział na pytania zadane na 

komisjach rady. Wyjaśnił, Ŝe studzienka kanalizacyjna została zgłoszona do 

naprawy. Natomiast, jeśli chodzi o nagłośnienie Sali gimnastycznej w Szkole 

podstawowej w Janikowie to jeszcze nie prowadzono rozmów w tej sprawie. Dach 

w świetlicy w Sielcu – trzeba sprawdzić, jaki zakres prac jest do wykonania.  

 

1) Radny Zdzisław Łagiewka zapytał, czy jest decyzja w sprawie drogi od ulicy 

Prusa do ulicy Wiejskiej. 

Burmistrza Andrzej Brzeziński odpowiedział, Ŝe jeszcze nie.  

Burmistrz dodał, Ŝe jest propozycja budowy lodowiska z dofinansowaniem ze 

środków z Ministerstwa Kultury Fizycznej i Sportu.  

 

2) Radna Halina Bielińska zapytała jak nasza gmina wypada, jeśli chodzi o 

wykorzystanie środków z Unii Europejskiej?. 
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Burmistrz odpowiedział, Ŝe w bilansie wszystkich gmin złącznie z 

przedsiębiorstwami nasza gmina znajduje się na drugim miejscu, jeśli chodzi o 

wykorzystanie środków finansowych z Unii.  

 

3) Radny Grzegorz Czerwiński  zapytał, czy ulica – łącznik - w kierunku Kozala 

ma nazwę.  

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe nie.  

Burmistrz poinformował zebranych, Ŝe istnieje tablica z wizualizacją targowiska 

miejskiego. Praktycznie maj, czerwiec przyszłego roku targowisko powinno zostać 

uruchomione.   

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1730 zakończył XLI Sesję Rady Miejskiej                  

w Janikowie. 

 

 

Protokółowała:     Przewodniczący  

Barbara Smolik    Rady Miejskiej w Janikowie 

        

Roman Jaszcz 


